[bookmark: _hfvrh4n0iaf0]تعبير عن الاجازة بالانجليزي
Vacation is one of the things that I look forward to the most after a long time of study, and I try to enjoy it all the time, and I participate in activities that you cannot participate in during school days, and then football, which takes place at night. I love vacation, even football every day. What I can do all year round.
الترجمة: الإجازة هي من أكثر الأمور التي انتظرها بعد وقت طويل من الدراسة، وأحاول أن استمتع فيها بكل وقت، وأقوم بالمشاركة في العديد من الأنشطة المختلفة التي لا يمكن المشاركة فيها في أيام الدراسة، ومن بينها كرة القدم التي تكون في الليل، لذلك فأنا أحب الإجازة حتى أقوم بفعل كل ما لم استطيع فعله طوال العام وفي أي وقت أريد.
[bookmark: _isszko8uvw6t]موضوع تعبير عن الإجازة الصيفية بالانجليزي
The summer vacation becomes more beautiful when we go to the coastal cities where we enjoy watching many distinctive things such as looking at the beach and enjoying its natural view, especially at the time of apricot sunset. Beautiful and distinctive.
الترجمة: تزداد الإجازة الصيفية جمالًا عندما نذهب إلى المدن الساحلية التي نستمتع فيها بمشاهدة العديد من الأمور المميزة مثل النظر إلى الشاطئ والاستمتاع بمنظره الطبيعي وبالتحديد وقت غروب المشمش، كما أقوم أيضَا بالمشي على البحر والتنزه مع أسرتي والذهاب إلى المولات والشوارع المزدحمة وأقوم بشراء التسالي المميزة واجلس في أماكن جميلة ومميزة.
[bookmark: _6mzvm8ns1yj8]تعبير عن holiday بالانجليزي قصير مترجم
This year's vacation is one of the most beautiful holidays that I have spent, because my father found a flight to Mecca on our occasion, and we went there and sat in a hotel near the Haram, and we spent an enjoyable and special time there.
الترجمة: إجازة هذا العام من أجمل الأجازات التي قضيتها، وذلك لأن أبي وجد رحلة طيران بمناسبة لنا إلى مكة، وذهبنا إلى هناك وجلسنا في فندق قريب من الحرم، وقضينا وقت ممتع ومميز فيه.
[bookmark: _4o17mqyphviw]تعبير عن العطلة بالانجليزي قصير مترجم
The summer vacation was wonderful for me, I spent a good time playing electronic games, I met many friends, I traveled with my family to my grandparents, we spent quality time with them, I met my relatives there, the vacation for me was very enjoyable.
الترجمة: العطلة الصيفية كانت بالنسبة لي رائعة فقد قمت بقضاء وقت ممتع في لعب الألعاب الإلكترونية، وقمت بمقابلة العديد من الأصدقاء، وسافرت مع عائلتي إلى جدي وجدتي، وقمنا بقضاء وقت ممتع معهم، وقابلت هناك أقاربي، فالإجازة بالنسبة لي كانت ممتعة للغاية.
[bookmark: _jd73fb7k79pe]تعبير عن الإجازة في دبي بالانجليزي مترجم
My family and I went on vacation to Dubai for a week, and we spent a good time there, so we went to the beaches, and we went to the wedding of one of our relatives, and I enjoyed the party a lot, after that I met my friends and spent a special time with them in various electronic games.
الترجمة: ذهبت أنا وعائلتي في الإجازة إلى دبي لمدة أسبوع، وقمنا بقضاء وقت ممتع هناك، فذهبنا إلى الشواطئ، كما أننا ذهبنا لحفل زواج أحد أقاربنا، وقمت بالاستمتاع في الحفل كثيرًا، ويعد ذلك قابلت أصدقائي وقمت بقضاء وقت مميزة معهم في الألعاب الإلكترونية المتنوعة.
[bookmark: _ogh8wa4881fj]تعبير عن الاجازة بالانجليزي مترجم طويل
In the summer vacation, I decided to spend the vacation in an unconventional way with my colleagues, so we decided to go camping in one of the forests, and this was an exciting and special experience for us, so we started preparing our luggage, and we prepared what we needed from food for a week, things were going fine and easy, and we began to prepare for travel, and we arrived at the camp at five in the evening, and I distributed the tasks between us, and after we finished we lit a fire, and we sat around it talking about our lives and our past days until it was time to sleep, in the morning we woke up early in It was about eight o'clock, the sun was shining and the trees were a beautiful color, and we started climbing, and we had a fun week for a week, and this vacation was one of the best vacations I had in my life.
الترجمة: في الإجازة الصيفية قررت أن أقوم بقضاء الإجازة بشكل غير تقليدي مع زملائي، فقررنا أن نقوم بالذهاب للتخييم في أحد الغابات، وقد كانت هذه التجربة من التجارب المثيرة والمميزة بالنسبة لنا، فبدأنا بتجهيز أمتعتنا، وحضرنا ما نحتاج إليه من الطعام لمدة أسبوع، كانت الأمور تسير على ما يرام وبكل سهولة، وبدأنا في الاستعداد للسفر، وقد وصلنا إلى مكان التخييم في الخامسة مساءًا، وقمت بتوزيع المهام بيننا، وبعد أن انتهينا أشعلنا النيران، وجلسنا حولها نتحدث حول حياتنا وأيامنا الماضية إلى أن جاء وقت النوم، في الصباح استيقظنا في الباكر في الساعة الثامنة تقريبًا، كانت الشمس مشرقة والأشجار لونها جميل، وبدأنا بتسلق الجبال، وقمنا بقضاء أسبوع ممتع لمدة أسبوع، وقد كانت هذه الإجازة من أجمل الإجازات التي قضيتها في حياتي.
[bookmark: _h732j6q0z62k]كتابة إيميل لصديق عن الإجازة
My dear friend, I am writing this email to you to tell you about my vacations and what I did in them. My family and I went to England, and we booked a hotel in London, and we went there to many tourist areas, including the London Eye, Hyde park, and Westfield Stratford City, and the vacation was beautiful Extremely.
الترجمة: صديقي الغالي اكتب لك هذا الايميل لأخبرك عن إجازتي وماذا فعلت فيها، فقد ذهبت أنا وعائلتي إلى انجلترا، وقمنا بحجز فندق في لندن، وذهبنا هناك إلى العديد من المناطق السياحية والتي من بينها London Eye و Hyde park و Westfield Stratford City، وقد كانت الجائزة جميلة للغاية.
